

Gunn Connection

Calendar

Fri, Mar 10

NO SCHOOL - Holiday

Mon-Fri, Mar 13-17

Not in Our Schools (NIOS) Week

Wed, Mar 15

Sports Boosters Meeting, 6 PM, Bow Gym Classroom

Thu, Mar 16

"New to US College System" Meeting, 7 PM, College & Career Center Portable

NIOS Parent Night, 7 PM, N Building (starts in Rm N-210)

Fri, Mar 17

Sophomore Parent Network Meeting, 8:30 AM, P.E. Classroom

Wed, Mar 22

Parent Ed, "Connecting Families: Parenting in the Digital Age", 10 AM & 7 PM, Jordan Middle School

Fri, Mar 24

Freshman Parent Network Meeting, 8 AM, Staff Lounge

星期五 3月10日

学校放假 - 假日

星期一至星期五, 3月13 - 17日

不在我□学校 (NIOS) 活□周

星期三3月15日

运□支持委□会会□, 下午6点, BOW健身房教室

星期四, 3月16日

"新美国学院系□"会□, 下午7点, 学院和□□中心零□会□室

NIOS家□之夜, 下午7点, N大厦 (N-210教室开始)

星期五3月17日 10年□家□□□会□, 8:30 AM, 体育□堂

星期三3月22日

家□教育, "□通家庭: 数字□代的父母", 上午10点和晚上7点, Jordan中学

星期五, 3月24日

新生家□网□会□, 上午8点, 工作人□休息室

[Kelly]

Gunn

Not in Our Schools (NIOS) Week, March 13-17

Not in Our Schools Week is happening March 13-17. NIOS Week is meant to give students a chance to build their empathy skills and also celebrate the strength of our diverse campus. This year, many of the NIOS Week events will be happening at lunch on the quad so that all students can participate. Please check out the schedule below so you can see what the week will offer.

【“不在我□的学校“ (NIOS) 周, 3月13 - 17日

“不在我口的学校周”将会在3月13-17日口行。 NIOS周是口了口学生有机会口口同理心并且口祝我口口的多文化校园。口了口每位学生都能参加，今年口多NIOS周活口将在午餐口口在广口口行。口口活口口口看下面的口口表。】

Mon: ROCK (Reach Out. Care. Know.) will be hosting a "Talk to Me" T-shirt station on the quad during lunch. Bring a white t-shirt to participate.

Tue: Ted Talks that center on issues of race and diversity will be hosted in various classes during Flex Time. Check Schoology next week for a schedule. Also the BSU, LSU and GSA clubs will host a lunchtime activity on the quad.

Wed: The Wellness Center will host a lunchtime activity on the quad.

Thu: Create your own "I am Stronger" poster/social media post on the quad at lunch. World Language rooms will be hosting a NIOS Film Festival during Tutorial. See details below.

Fri: The SEC will have an inclusive celebration in the quad at lunch. All students should wear the 2017 NIOS Week T-shirt that you'll get in your B period class at the start of the week.

【周一：ROCK（伸出援手，关心，了解俱口部）会在广口口口一个“和我口口”的T恤站。如果想要参加口口一件白色的T恤。

周二：一起来口看关于种族和多文化口口的Ted演口吧。此活口将在自口flex口口在个口教室口口。下周口口口Schoology口看口口教室。此外，BSU，LSU和GSA俱口部将在广口口口午餐活口口。

周三：健康中心将在广口口口午餐活口口。

周四：在午餐口来广口口上口建自己的“我会口口大”海口或社交媒体帖子。口言教室将在Tutorial自口口口主口一个NIOS口影口。口情如下。】

NIOS Film Festival

【NIOS口影口】

Thu, Mar 16, 2:45-4:45 PM, World Language Building

【周四 三月16日 下午2:45-4:45 口言教室】

Students are invited to the Not In Our Schools Week Film Festival on Thursday, March 16th, from 2:45-4:45PM in the World Language Building. The festival is sponsored by the Gunn "Girls Learn International" student club. Five films related to NIOS topics will be shown and attendees will have the opportunity to see one. The festival is free, and snacks will be served. Contact Liz Matchett (lmatchett@pausd.org) for more information.

【学校邀口学生在3月16日星期四下午2：45-4：45在各个口言教室参加“不在我口的学校周（NIOS）：口影口”。口活口由Gunn“国口女子学口会”俱口部口助。此活口将上映五部与NIOS主口相关的影片。来口者可以口口去一个教室看一部。活口是免口的，并提供小吃。口系Liz Matchett（lmatchett@pausd.org）了解更多信息。】

NIOS Parent Event

【NIOS家口活口】

Thu, Mar 16, 7-8:30 PM, N-Building, starting in Rm N-210

【星期四 三月16日 晚上7~8：00，N大楼，N-210房口】

Come join the Wellness Team at the Not in Our Schools Week/Social Emotional Learning Parent Event. Social and emotional learning (SEL) is the process through which children and adults acquire and effectively apply the knowledge, attitudes and skills necessary to understand and manage emotions, set and achieve positive goals, feel and show empathy for others, establish and maintain positive relationships, and make positive decisions. Parents will have an opportunity to engage with teachers and students around social and emotional learning curriculum and some of the ways in which Gunn promotes empathy and caring throughout campus. The event will offer student perspectives on SEL and the Sources of Strength program on campus, teacher perspective on the impact of SEL on students and a school, a chance to sample an SEL lesson and examine the newly adopted PAUSD SEL standards. For questions contact Wellness TOSAs Courtney Carlomagno, ccarlomagno@pausd.org, or Daisy Renazco, drenazco@pausd.org. Register here: [nios-selparented-2017.eventbrite.com](https://www.eventbrite.com/e/nios-selparented-2017).

【来和我口的心灵健康口口一起来口祝NIOS周。SEL（社交与情口管理）是一个学生和家口都需要学口并且适当运用的技能。SEL包括学口理智思考，口度和情口的管理，口定正面目口，口他人

着想，并且与他人建立友好关系。家□能□有机会和各位老□和学生交流并且理解SEL以及理解GUNN如何把关照他人□种心情推广到校舍内。□个活□会邀□学生□于SEL的□度和校舍上“力量的源□”企划的看法。老□也会分享SEL如何帮助学生并且有一个机会体□一次SEL的□程。来□身体□一下SEL会□学生□来的新知□并且□察PAUSD学区SEL的□准。如果有温和□□□□系心灵健康□□：Courtney Carlomagno, ccarlomagno@pausd.org, 或者Daisy Renazco, drenazco@pausd.org. □在[nios-selparented-2017.eventbrite.com](https://www.eventbrite.com) □名】

Veronica

Proposed Candidates for 2017-18 Gunn PTSA Executive Board

Election on Thu, Apr 13, 6:30 PM, Staff Lounge

The slate of candidates for the 2017-18 Gunn High School PTSA Executive Board is below. Members may nominate additional candidates from the floor before the vote at the April meeting. We encourage all GunnPTSA members to attend the April meeting and vote in the election of next year's officers: 6:30 PM, Gunn Staff Lounge, April 13, 2017. For more information about the PTSA volunteer positions or if you are interested in a position, please contact parliamentarian@gunnpta.org.

President.....	Sigrid Pinsky
Executive Vice President.....	Liz Dong
Co-Executive Vice President.....	Kimberly Eng Lee
VP Community Activities.....	Paul Sakuma
VP Ways & Means.....	Cinnamon Chu
VP Communications.....	[no nominee]
Secretary.....	Lili Nova-Roessig
Treasurer.....	Colleen Petersen
Auditor.....	Hannah Lu
Parliamentarian.....	by appointment

建議考生為2017-18Gunn PTSA董事會

四月十三日六點三十PM, 星期四有選舉在員工休息室

下面是候選認為2017-18 Gunn高中PTSA執行委員會的石板。會員四月前可也提名從地板額外候選。我們鼓勵Gunn PTSA會員來參加我們的會，你可以投票為明年官員：四月十三日，二零一七年，六點三十PM在Gunn職員休息室。有關於PTSA石原這職位的更多信息或如果您對某個職位感興趣，請聯繫parliamentarian@gunnpta.org。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Gunn Foundation Fundraising Drive: \$49 for '49

Ends Mar 15

Help us award need-based college scholarships to deserving GunnSeniors. Our scholarships bridge a critical financial gap and help pay for tuition, books, transportation, and financial impediments to achieving a college degree on a tight budget. We're celebrating 49 years of scholarships! If 205 donors give \$49 each, we will reach our goal to raise \$10K. Please DONATE ONLINE: <http://gunnfound.org/donate/>. We accept matched donations. GF is a 501(c)(3) non-profit organization (tax ID: 94-6182158). You can also mail checks, payable to "Gunn Foundation," to:Gunn Foundation, 780 Arastradero Road, Palo Alto, CA 94306. Learn more at www.gunnfound.org.

從上一期：

Gunn基金會籌款：\$ 49給 '49

結束三月十五日

幫我們獎勵需要的大學獎學金給□得的Gunn十二年級。我們的獎學金彌補了嚴重的財政差距，並幫助支付小筆，書本，交通和金融障礙，在預算緊張的情況下實現大學位。我們正在慶祝四十九年的獎學金！如果兩百五十個捐贈者給予每個給\$ 49，我們將達到我們的目標，籌集\$ 10K。請在線捐

款：<http://gunnfound.org/donate/>。我們接受了匹配的捐款。GF是501(c)(3)非營利組織（口號：94-6182158）。您還可以郵寄支票，支付到「Gunn Foundation」地址：Gunn Foundation, 780 Arastradero Road, Palo Alto, CA 94306。瞭解更多www.gunnfound.org

Gunn Athletics

Gunn Sports Boosters would like to recognize **Coach Marc Tsukakoshi**, head coach of Badminton, for having 97% participation for the \$200 athletic donation participation fee. He has 67 players on his team so this is a great accomplishment. And many of his parents also have requested matching donations from the companies they work for.

Gunn Sports Boosters would also like to recognize (again), **Jeffrey Lee-Heidenreich** for boys basketball as honorable mention as an athlete by the Palo Alto Weekly. Great job!

Gunn 田徑

Gunn運動Boosters想要認識教練**Marc Tsukakoshi**，主教練的羽毛球，有97%的參與\$200運動捐贈參與費。他的球隊有六十七個球員，所以這時一個偉大的成就。他的許多父母也要求從它們工作的公司匹配捐贈。

Gunn運動Boosters也想再次承認，**Jeffrey Lee-Heidenreich**對於男孩籃球作為Palo Alto Weekly的運動員而言是口得一提的。做得好！

PAUSD & PTAC

Help Bring Back the Arts to Your School

Fri, Mar 10, 10 AM-2 PM, San Jose Museum of Art, 110 S. Market St, San Jose

Come for a day of arts training, panels, table talks, & networking! Panels on successful local arts partnerships: how they serve students, integrate the arts, maximize existing relationships, & work with local schools & districts. Learn how to use your school district's LCAP to increase arts education. FREE. Lunch included. For more information: <http://downloads.capta.org/arts/Arts%20Convenings2017-Northern.pdf>. Presented by California State PTA. RSVP by Monday, March 6: arts@capta.org or (916) 440-1985, x123.

PAUSD和PTAC

幫助我們帶回藝術待你的學校

三月十日，星期五，十點AM到二點PM，San Jose藝術博物館，110 S. Market St, San Jose

來參加一天的藝術培訓，面板，桌面會談和網絡！成功地方藝術與當地學校和地區的小組。瞭解如何使用學區的LCAP來增加藝術教育。免費的，我們也會保護午餐。瞭解更多信息

：<http://downloads.capta.org/arts/Arts%20Convenings2017-Northern.pdf>。由加利福尼亞州PTA提交。RSVP週三月六日，星期一：arts@capta.org 或 (916) 440-1985, x123.

Section 3

Free Parent/Guardian Technology Education

免費的家长/监护人技术教育

Wed, Mar 22, 10-11:30 AM & 7-8:30 PM, Jordan Middle School Multipurpose Room, 750 N California Ave, Palo Alto

三月22日(周三)早10-11:30点及晚上7-8:30点, Jordan中学多功能大教室, 750 N California Ave, Palo Alto

Free parent/guardian technology education event in partnership between PAUSD and Common Sense Education. This event will cover the realities of parenting in the digital age, bigger issues and data as well as tools and resources for families. Two identical sessions are available for all PAUSD parents, however due to adult content, this is an adult only event. Babysitters and translators will be available. Contact Emily Garrison, Coordinator of Educational Technology and Libraries with question. Please register at: <https://goo.gl/kbqhR7>.

免费的家长/监护人技术教育活动源于Palo Alto市学区与常识教育之间的伙伴关系。该项活动将涵盖数码时代做父母所面临的现实, 大的议题和数据以及家庭用的工具和资源。为Palo Alto市学区家长提供了两个活动内容完全相同的时段。不过鉴于家长满意度, 该活动仅限于家长参加。提供托儿及翻译服务。如有任何问题, 请联系教育技术和图书馆的协调员Emily Garrison。请在<https://goo.gl/kbqhR7>登记。

Advocating for Your Child: Learn How to Help Your Child Get Their Needs Met in School

□ 您的孩子做宣传: 学会怎样帮助您的孩子在学校的需求得到满足

Sat, Mar 25, 2-4 PM, East Palo Alto Academy High School, Multi-Purpose Room, 1050 Myrtle St, East Palo Alto

三月25日(周六)下午2-4点, East Palo Alto Academy高中多功能大教室。1050 Myrtle St, East Palo Alto

Are you concerned that your child needs more help in school? Learn how to talk to school staff about your concerns. Please join special education attorneys Tara Ford and Michelle de Blank for a workshop about your rights as parents and learn advocacy strategies that can be effective. Participants will have opportunities to practice advocacy ideas presented and to talk with other parents This workshop will be useful to parents of children with an IEP or 504 plan, and any parent with concerns about their child. Spanish translation will be provided. Refreshments and childcare will also be provided. Questions? Contact paloaltocac@gmail.com. Sponsored by the Palo Alto CAC for Special Education, www.cacpaloalto.org, and the Palo Alto Council of PTAs.

您担心您的孩子在学校需要更多的帮助吗? 那么就要学会如何跟学校的员工们诉说您的担忧。请来参加特殊教育律师Tara Ford 和 Michelle de Blank的讲座, 了解您作为家长的权益, 学会有效的宣传策略。参加讲座的人将有机会练习所教授的宣传策略并同其他家长进行讨论。该讲座对于特殊教育IEP或504计划孩子的家长以及任何对于孩子有忧虑的家长都很有帮助。提供西班牙语的翻译, 并提供点心及托儿服务。如有任何问题, 请联系paloaltocac@gmail.com。该讲座由Palo Alto市特殊教育CAC组织 (www.cacpaloalto.org) 及Palo Alto市家长教师协会理事会组办。

SAFE Student Panel Discusses Self-advocacy, Learning & Attention Differences

SAFE学生嘉宾座谈会讨论自我宣传及学习和注意力差异

Thu, Mar 30, 7-8:30 PM, Palo Alto High School Haymarket Theatre, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

三月30日(周四)晚上7-8:30点, Palo Alto高中Haymarket剧院。50 Embarcadero Rd, Palo Alto

This panel will discuss the challenges they face and strengths they bring as students with learning and attention difficulties. They will explain and demonstrate strategies for self-advocacy. Questions will be posed by a facilitator and by the audience. All panelists have learning and attention difficulties and are members of SAFE, the student branch of Parents Education Network. SAFE is a student community (between the ages of 13-19) which meets monthly to organize events, coordinate their mentoring program and prepare for presentations such as this. They strive to educate, mentor and support students, parents and teachers, and spread awareness on the importance of cognitive diversity. Recommended for middle and high school students and their parents. This event is co-sponsored by the Palo Alto Community Advisory Committee for Special Education, the Parents Education Network, and PAUSD. For questions contact palaltocac@gmail.com.

该嘉宾座谈会将讨论学生们所面临的挑战以及具有学习和注意力困难的学生们的长处。他们会解释和展示自我宣传的策略。主办者和观众们提出的问题都会公布出来。所有的嘉宾都有学习和注意力的困难,是SAFE成员。SAFE是家长教育联网的学生分支机构。SAFE是13-19岁学生的社区,每个月聚会一次组织活动,协调他们的导师项目,准备像这个讲座一样的演讲。他们努力教育、指导以及支持学生、家长和老师,推广对于认知多样化的意识。推荐初中生和高中生以及他们的家长参加。该项活动由Palo Alto特殊教育社区咨询委员会,家长教育联网以及Palo Alto联合校区组办。如有任何问题,请联系palaltocac@gmail.com。

Community 社区

****NEW** Thank you from PiE!**

“新”来自PiE的感谢

PiE is proud to announce that we'll be presenting a check for \$5.5 million to PAUSD for use in the 2017-18 school year. This is a tremendous accomplishment, especially given the difficult fundraising year that we faced. Because of the hard work of our dedicated, parent volunteers and excellent support of our donors, we were able to keep our gift on par with last year.

PiE funds are allocated to all 18 PAUSD school locations for principals to apply as discretionary funding for programs and staff beyond what is possible with public funding alone. At PiE, we look forward to inspiring even more families to join us so that we can continue to enhance the education of every PAUSD student.

PiE自豪地宣布它将呈现给Palo Alto联合校区一张五百五十万美金的支票,用于2017-2018学年。这是个巨大的成就,特别是在PiE所面临募捐困难的年份里。因为有致力于奉献的家长义工们的辛勤工作以及捐款人的大力支持,PiE得以跟去年的礼金看齐。

PiE的资金在18所Palo Alto联合校区的学校分配使用,用于公共资金不足以涵盖的项目和员工。PiE期待着激励更多的家庭加入PiE,以便PiE可以继续加强每一位Palo Alto联合校区学生的教育。

George

****NEW** New VTA Survey**

VTA is developing a small and focused website to help current and future riders start using the new transit service that they expect to launch in late 2017. Take the 5-10 minute survey [here](#). Learn more about the transit service redesign at nextnetwork.vta.org. Questions about the survey and website in development? Email social@vta.org. Questions about the transit service redesign? Email community.outreach@vta.org.

新新VTA调查

VTA正在开一个小型和注的网站，以帮助当前和未来的手开始使用他将于2017年年底推出的新的公共交通服。在里行5-10分的。了解nextnetwork.vta.org重新公共交通服。卷和网站的展？子件nextnetwork.vta.org。有关服重新的？子件community.outreach@vta.org。

NEW Community Service Programs

Service-learning online course and Summer Internship Academy for high school students. Document your project, earn the President's Award for Volunteer Service. Get Involved Palo Alto 501(3)c helps local students connect to their interests via service-learning, internships, and career education. Looking for an organization that matches your student's interests? Check out our vetted [lists of nonprofits by interest](#) category. Need to find an opportunity that matches your student's schedule? See the [calendar of current projects](#). Visit the [Get Involved Palo Alto](#) website to sign up for the class, internship program and more helpful resources.

新社区服划

高中生服的在学程和暑期。您的目，得志愿服。参与Palo Alto 501 (3) c帮助当地学生通服学，和教与他趣系起来。找符合您学生趣的？在[lists of nonprofits by interest](#) category看我核的非利清。需要找到一个符合学生日程安排的机会？看当前目的日[calendar of current projects](#)。 [Get Involved Palo Alto](#) 网站注册程，划和更多有用的源。

NEW Neighbors Abroad 2017 Summer Exchange Program

Want to travel to Mexico and become a member of a family there? Then apply to go on a summer student exchange to Palo Alto's Sister City of Oaxaca during the summer of 2017. Students must be at least 15 years of age by June 2017 and studying Spanish at any level. For more information, click [here](#), or contact Marion Mandell, Vice President for Oaxaca, [\(650\) 493-3798](tel:6504933798), or marionb@sonic.net for an application.

新国 2017夏季交划

想要前往墨西哥并成一个家庭的成？然后申在2017年夏天去帕洛阿托的姐妹城瓦哈卡去暑期学生交。学生必在2017年6月至少15，并在学西班牙。有关更多信息，点此[here](#)，或系Oaxaca副裁Marion Mandell (650) 493-3798或marionb@sonic.net取申。

NEW March Madness of Books

Librarians and the Teen Library Advisory Board have come up with 16 book titles all competing to be 2017's Book Champion! Play along and fill out a bracket to see which classic book wins it all for a chance to win prizes! Vote [here](#).

新三月狂

和青少年委提出了16本籍，所有的争手是2017年的冠！玩一下，并填写表格，看看哪本典籍有机会得品！投票在里[here](#)。

Mindful Moms Group for Moms of Kids with Special Needs

Group 1: Every other Thurs (12:30-2:30 PM, Mar 3 thru Jun 8)
Group 2: Once a month on Sat (1:30-3:30 PM, Mar 18 thru Jul 15)
St. Mark's Church, 600 Colorado Ave, Palo Alto

Join our nurturing group for moms who have kids (of all ages) with special needs, from sensory

processing challenges, to dyslexia, to Asperger's or autism. Moms will gather together for 2 hours on a regular basis to support each other, learn mindfulness practices, and practice mindful yoga together. Mindfulness and yoga have been shown to reduce stress, boost mood, improve overall wellbeing, and studies show that a central factor in maternal wellness is social and emotional support - in particular, having a sense of belonging. Join our Mindful Moms group today by emailing jaclyn.k.long@gmail.com or visit <http://www.mindbodyspiritmoms.com> to find out more.

□特殊需要的孩子□□的忠□□□合作小□

第1□：每隔一周（12：30-2：30 PM，3月3日至6月8日）

第2□：星期六一个月一次（1：30-3：30 PM，3月18日至7月15日）

圣□可教堂，600 Colorado Ave, Palo Alto

加入我□的培养□□，□□所有（年□）特殊需求的孩子，从感□□理挑□，□□困□，到 Asperger或自□症的□□。□□□将定期聚集在一起2个小□，以支持彼此，学□正念的做法，并一起□□正念的瑜伽。正念和瑜伽已被□明可以减少□力，提高情□，改善整体健康，研究表明，□□健康的一个中心因素是社会和情感支持 - 特□是，有□归属感。今天通□□子□件□送 jaclyn.k.long@gmail.com或□□<http://www.mindbodyspiritmoms.com>了解更多信息。

Paly Speech and Debate Summer Camp

Register now for Session 1: June 13-17; Session 2: July 31-Aug 4

The Paly Speech and Debate camp centers around providing students with an introduction to speech and debate. The goal of our camp is to prepare students for competition in these activities once they go to high school. On top of that, speech and debate are both life skills as they teach students to express themselves and be more articulate. Second year campers have the opportunity to be placed in a more advanced classroom setting, while first year campers will be given more of an introduction to speech and debate. To register go to: pasdc.weebly.com.

Paly演讲和辩论夏令营

立即注册：第一□：6月13 - 17日;第二□：7月31日至8月4日

Paly演□和□□□的中心是□学生提供演□和□□的介□。我□的□地的目□是，一旦他□上高中，准□学生在□些活□的□争。除此之外，演□和□□都是生活技能，因□学生表达自己更清晰。第二年□□有机会被安排在更高一□的□程，而第一年□□将被更多地学□□□和□□。要注册，□□□：pasdc.weebly.com。

George

Palo Alto Art Center Summer Counselor-in-Training Application Now Available

The Counselor in Training applications for the summer of 2017 are now available. Summer Camp Counselors in Training (CIT) are volunteers (12-17 years old) who assist professional art instructors in the day-to-day running of the Children's Fine Art summer camps. The Lead Counselor in Training (LCIT) program builds on experience as an Art Center CIT and provides opportunities for volunteers to help lead the CIT training, enjoy mentorship from college Children's Fine Art (CFA) interns, manage camper recreation, and take responsibility as the LCIT for one week of camps. More information can be found at:

<http://www.cityofpaloalto.org/gov/depts/csd/artcenter/getinvolved/overview/program.asp>

Summer 2017 Counselor in Training Application & Information:

<http://www.cityofpaloalto.org/civicax/filebank/documents/56059>

Summer 2017 Lead Counselor in Training Application & Information:

<http://www.cityofpaloalto.org/civicax/filebank/documents/56060>

Palo Alto□□中心夏季□□□培□程序□已推出

2017年夏天的培□申□□□□已开放。夏令□培□□□□ (CIT) 是志愿者 (12-17□)，他□在儿童美□夏令□的日常运行中□助□□□□教□。培□□□□□ (LCIT) □划建立在□□中心CIT的□□之上，并□志愿者提供机会，帮助□□CIT培□，享受大学儿童美□ (CFA) □□生的指□，管理露□者□□活□，并承担□任LCIT□期一周的□地。更多信息，□□□：

<http://www.cityofpaloalto.org/gov/depts/csd/artcenter/getinvolved/overview/program.asp>

2017年夏季□□□培□信息:

<http://www.cityofpaloalto.org/civicax/filebank/documents/56059>

2017年夏季培□□□□□信息 :

<http://www.cityofpaloalto.org/civicax/filebank/documents/56060>

NOTICE: Closure of East Meadow Caltrain Crossing: 3/10-3/13 and 3/17-3/20

Caltrain needs to perform track maintenance work over two consecutive weekends at the East Meadow Grade Crossing in Palo Alto. In order for this work to occur, Caltrain will close the grade crossing down for an approximately 56 hour window. This closure would not allow vehicular, bicycle or pedestrian traffic to cross the tracks during this outage. Caltrain has identified the following times as to when these closures would take place.

Closure 1: March 10, 2017, at 8:00 PM until March 13 at 4:00 AM

Closure 2: March 17, 2017, at 8:00 PM until March 20 at 4:00 AM

注意 : East Meadow Caltrain路口关□ : 3 / 10-3 / 13和3 / 17-3 / 20

Caltrain需要在Palo Alto的East Meadow Grade Crossing□□两个周末□行□道□□工作。□了完成□□工作, Caltrain将在大□56小□□□内关□坡道。□种关□不允□□□, 自行□或行人在□次停□期□穿□□□。 Caltrain已□确定了下面□些关□将□生的□□。

关□1 : 2017年3月10日下午8:00至3月13日上午4:00

关□2 : 2017年3月17日下午8:00至3月20日上午4:00

Community Arbor Day Festival

Sat, Mar 11, 10 AM-2 PM, Mitchell Park Bowl, 600 E Meadow Drive, Palo Alto

This free outdoor family festival will include roped tree climbing with The Tree Circus, live music by AndyZ, and School of Rock, workshops, fine arts and crafts, art show, exploration stations, food trucks, and a variety of local partners. It's going to be a fun, family-friendly event with something for everyone! You can check out more details on Canopy's website: www.canopy.org.

社区植□□

星期六, 3月11日上午10点至下午2点, Mitchell Park Bowl, 600 E Meadow Drive, Palo Alto □个免□的室外家庭□将包括与The Tree□□□的□索□攀登, AndyZ的□□音□, 岩石学校, □□活□室, 美□和工□品, □□展示, 探□站, 食物卡□和各种各□的地方合作伙伴。□将是一个有趣的, 家庭友好的活□与大家的□西! 您可以在Canopy的网站上□看更多□情 :

www.canopy.org.

****NEW** Festival of Colors**

Sun, Mar 12, 4-6 PM, Mitchell Park, 3700 Middlefield Rd

Ready to get a little messy with colored powder? Spring season is almost here, and we are going to have fun with colors! Register to get a t-shirt and participate in the colored powder activity, henna tattoo, and enjoy music with other teens and adults. Register [here](#).

新□色□

Sun, Mar 12, 4-6 PM, Mitchell Park, 3700 Middlefield Rd

准□好了有点□乱的彩色粉末? 春季几乎来□里了, 我□将有一个有关□色的□□聚会! 注册□得一件T恤和参加彩色粉末活□, 指甲花□身, 并与其他青少年和成年人享受音□。在□里注册 [here](#)。

Let's Talk Parent Support Group for Special Education

Mon, Mar 13, 10 AM-12 PM, Los Altos Library, 13 S. San Antonio Road, Los Altos

□我□□□特殊教育的家□支持小□

Mon, 3月13日上午10点至下午12点, Los Altos□□□, 13 S. San Antonio路, Los Altos

Palo Alto Summer Camp Fair

Tue, Mar 14, 5-6:30 PM, Addison School Multi-Purpose Room, 650 Addison Ave, Palo Alto

Discover terrific summer camps (for grades K-12) all around Palo Alto, meet camp vendors in person, and get help planning a summer your entire family will love. Free to attend. Exclusive discounts, enter to win a free week of camp, free pizza for the first 100 to arrive, hands-on activities, and giveaways & prizes. More info: <https://www.facebook.com/events/597879150406526/>.

帕洛阿托夏令市集

星期三, 3月14日, 5-6 : 30 PM, Addison学校多功能室, 650 Addison Ave, Palo Alto
在帕洛阿托周末的惊人的夏令 (等K-12), 自到露地供应商, 并得到帮助划你的整个家庭将一个夏天。免参加。独家折扣, 入得免一周的, 前100个免比, 更有活, 以及品和品。更多信息:
<https://www.facebook.com/events/597879150406526/>.

Parent Chat Support Group for Parents Concerned about Emotional Well-Being of Teens

Tue, Mar 14, 7-8:30 PM, Los Altos Library, 13 S. San Antonio Road, Los Altos

父母的聊天支持关心青少年的情感健康

Tue, Mar 14, 7-8 : 30 PM, Los Altos, 13 S. San Antonio Road, Los Altos

How and When to Explain Your Child's Disability to Him or Her and Self Advocacy SELPA 1 CAC Coffee Talk

Wed, Mar 15, 7-9 PM, Santa Rita Elementary School, 700 Los Altos Rd, Los Altos

如何和何解你的孩子他或她的残疾 SELPA 1 CAC咖啡

周三, 3月15日下午7-9点, Santa Rita小学, 700 Los Altos Rd, Los Altos

George

****NEW** ACS Motivational Interviewing Workshops**

Thu, Mar 16, 9 AM-3 PM, Intro session

Fri, Mar 17, 9 AM-3 PM, Advanced session

Silicon Valley Community Foundation, San Mateo, 1300 S El Camino Real, #100, San Mateo

Join ACS and presenter Rosalind Corbett, CATC, for an exclusive workshop covering Motivational Interviewing! In this workshop, participants will explore the spirit of Motivational Interviewing (MI) techniques, learning to recognize, maintain and facilitate change and commitment through this unique communication model. Click [here](#) to Register for Thursday Introductory session. Click [here](#) to Register for Friday Advanced session.

****新** ACS激励采访研讨会**

周三, 3月16日上午9点至下午3点, 简介会议

周五, 3月17日上午9点 - 下午3点, 高级会话

硅谷社区基金会, San Mateo, 1300 S El Camino Real, #100, San Mateo

加入ACS和演示者Rosalind Corbett, CATC, 参加动机采访的独家研讨会! 在这次研讨会上, 参与者将探索励志面试 (MI) 技术的精神, 通过这种独特的沟通模式学习识别, 维护和促进变革和承诺。点击[这里](#)注册[here](#)参加星期四介绍会。点击[这里](#)注册[here](#)星期五高级会话。

****NEW** Teen Writing Club**

Thu, Mar 16, 4-5:30 PM, Rinconada Library, 1213 Newell Rd, Palo Alto

Share your passion for writing with other teens. Writing prompts, activities, and light snacks provided. Meets 1st & 3rd Thursday of every month. Grades 6-12. Please register for this event online.

****新**青少年写作俱乐部**

Thu, 3月16日, 4-5: 30 PM, Rinconada图书馆, 1213 Newell Rd, Palo Alto

与其他青少年分享您的写作激情。提供书写提示, 活动和小吃。每月第1和第3个

星期四开会。 6-12年级。请在线注册此活动。

Trans Talk: Social and Medical Transition for Children and Youth

Thu, Mar 16, 6:30-8 PM, Medallia (AOL Building), 395 Page Mill Rd, Palo Alto

Dr. Benjamin Huang Laniakea and Dr. Tandy Aye from Stanford Children's Health, as well as Outlet Program Director, Anthony Ross, will present information and answer questions from the community about transition based on the Gender Affirmative Model of care for transgender and non-binary youth. For parents/guardians of young children and teens, as well as middle school/high school/college students. Spanish translation available

□□ : 儿童和青年的社会和医□□型

Thu, 3月16, 6 : 30-8 PM, Medallia (AOL Building) , 395 Page Mill Rd, Palo Alto

来自斯坦福儿童健康的Benjamin Huang Laniakea博士和Tandy Aye博士以及Outlet□目□□

Anthony Ross将介□信息, 并回答社群关于基于跨性□和非二元性□理性□平等模式的□渡□□青年。□□幼儿和青少年的家□/□□人, 以及中学/高中/大学生。有西班牙□翻□

****NEW** Paly Theatre And Music Programs Presents: Disney's Beauty and the Beast**

Mar 17-26, for performance dates and times:www.palytheatre.com/tickets. Palo Alto High School Performing Arts Center, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

Beauty and the Beast, the internationally beloved, classic musical fairy-tale, hits the boards at Paly's Performing Arts Center stage. Bring your whole family and be swept away by the story of Belle, her dream of finding something more exciting than her small town life, and how it lands her captive inside the dark walls of a hideous beast's magical castle populated by living, talking knick-knacks including the beloved teapot, Mrs. Potts. Do come and "Be Our Guest." Let this potent tale of the transformative power of love touch you as it has touched countless audiences worldwide. Tickets are \$15.00 adults, \$10.00 students/seniors. Reserved seating at <http://www.palytheatre.com/tickets/>. For an extra treat, join the "Be Our Guest" family benefit on 3/26, before the 2:00 show. Feast on cupcakes, tasty treats, Mrs. Potts' tea, and more while you and your family create crafts inspired by the Beast's magical castle and meet members of the cast. The fun begins at 12:30 PM in the Palo Alto High School Performing Arts Center lobby. Tickets (including VIP seats for the show) are \$25 for children and \$30 for adults.

****新** Paly□院和音□□目礼物 : 迪斯尼的美□和野□**

3月17 - 26日, 表演日期和□□ : www.palytheatre.com/tickets, Palo Alto高中表演□□中心, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

美女和野□, 国□性的□典的音□童□, 在Paly的表演□□中心舞台上演。□你的家人, 欣□□□的故事, 她的梦想, □找比她的小城□生活更激□人心的□西, 以及她如何俘□在一个可怕的在魔法城堡内居住的野□, □有可□的茶□, 波茨太太。来吧, “是我□的客人。□□个有力的□的故事的=的□革力量触□你, 因□它已□触及世界各地的无数的□众。□票是\$ 15.00成人, \$ 10.00学生/老人。

****NEW** Author Visit: Kate Schatz**

Sat, Mar 18, 11 AM-12 PM, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd

In honor of Women's History Month, come hear Kate talk about her two books: *Rad Women A-Z* and *Rad Women Worldwide*. Learn about some lesser known but truly rad women!

****新**作者□□ : Kate Schatz**

3月18日星期六上午11□至下午12□, Mitchell公园□□□, 3700 Middlefield Rd

□了□念女性□史月, 来听□特□□她的两本□ : *Rad Women A-Z*和*Rad Women Worldwide*. 了解一些不太知名, 但真正拉德女人!

****NEW** Barron Park Association Annual Meeting and Potluck**

Sun, Mar 19, 2-4 PM, MP Rm, Barron Park Elementary School

The theme of the meeting will be The Future of Barron Park, with the following speakers: Max

McGee, Superintendent of the Palo Alto Unified School District; Rob De Geus, Palo Alto Community Services Department; and Doria Summa, Palo Alto Planning and Transportation Commission. After the presentations, there will be time for Q&A with the speakers and representatives of Palo Alto Public Safety. Feel free to bring cookies and snacks to share, the BPA will bring coffee and tea, and we'll make a potluck out of it! There will be free babysitting available. Please let us know how many children you will be dropping off by sending an email to GLuce@cbanorcal.com.

****新****巴伦公园协会年会和Potluck

Sun, Mar 19, 2-4 PM, MP Rm, Barron Park小学

会的主人是“巴伦公园的未来”，主人如下：Max McGee, 帕洛阿托Unified学区; Rob De Geus, 帕洛阿托社区服务部;和Doria Summa, Palo Alto规划和运委会。演后, 将有与帕洛阿托公共安全部的演者和代表行答的。随意携干和小吃分享, BPA将带来咖啡和茶, 是一个potluck! 酒店将提供免保姆服。通向GLuce@cbanorcal.com送子件告知我您需要照的孩子数量。

****NEW** The Wave: Palo Alto's 1967 Experiment in Fascism (film & discussion)**

Wed, Mar 22, 7 PM, Cubberley Theatre, 4000 Middlefield Rd, Palo Alto

Palo Alto History Museum presents "The Lesson Plan"-- a world-renowned documentary never before shown in Palo Alto. It happened here--50 years ago. New Cubberley High School teacher Ron Jones sought to teach his students how people could accept the actions of the Nazi regime during WWII by creating "The Third Wave," a series of exercises modeled on certain characteristics of the Nazi movement. The experiment was successful--too much so. Producers (and former students) Mark Hancock and Philip Neel will join their former teacher (Ron Jones) for a post-film conversation and reception following the program. Free. Space is limited. [RSVP here](#). *Caution: some material may be unsuitable for young children. Parents, please accompany your children.*

***新*浪潮：Palo Alto 1967年在法西斯主的 (影和)**

周三, 3月22日晚上7点, Cubberley院, 4000 Middlefield Rd, Palo Alto

帕洛阿托史博物呈了“教划” - 是一个世界名的片, 从未在帕洛阿托播出。它生在里 - 50年前, 新的Cubberley高中老恩·斯教他的学生如何人可以接受粹政在二期期的行, 通建“第三波”, 一系列演模仿粹运的某些特点。成功了 - 太多了。生者 (和前学生) 克·考克和菲利普·尼将加入他以前的老 (恩·斯) 的影后的和接待后的划。免, 座位有限。在[here](#)注册。注意: 某些材料可能不适合幼儿。

Section 7 Katie Wang

****NEW** Disney Movie Night: Cool Runnings**

Thu, Mar 23, 7-9 PM, Rinconada Library, 1213 Newell Rd

It's Throwback Thursday, Disney style! Fans of all ages are invited to join us in the Embarcadero Room to watch a classic Disney film. There will be snacks and opportunities to win prizes! This month: 1993's *Cool Runnings*(rated PG).

***新事件* 迪斯尼影之夜：《冰上》**

星期四, 3月23号, 晚上7-9点

地址：Rinconada Library, 1213 Newell Road

是一个旧的迪斯尼格的星期四! 任何年段的粉都可以来Embarcadero Room看一典的迪斯尼影。地将会提供零食和小品。个月的影是：1993年的《冰上》，如果有小孩的建由大人陪同看。

Paly 5K Fun Run & Walk

Sat, Mar 25, 8 AM registration, 9 AM race starts

Sign ups now open for Paly's first 5K Fun Run & Walk! Sign up online

at <http://palysportsboosters.org/paly-5k-fun-run/> Proceeds benefit Paly Athletics. What a great

way to spend a Saturday morning! Questions? PAHSSportsboosters@gmail.com

Paly高中5英里跑步比

星期六，3月25号，早上8点开始，9点比开始

Paly的第一届5英里跑步比的在开始了！可以在个网址名

<http://palysportsboosters.org/paly-5k-fun-run/> 次活所益的一切都将Paly高中的体育生

有好。用跑步来开始星期六的一天真的是再好不的主意了！有的的咨

PAHSSportsboosters@gmail.com。

****NEW** 3rd Annual Cubberley Community Day**

Sat, Mar 25, 9 AM-1 PM, Cubberley Community Center

This free event is open to all ages. Celebrate community by planting trees with Canopy starting at 9 AM. Enjoy a wide range of performances and Artist's Open Studios between 10 AM and 1 PM. Kids Activities to include a bounce house, face painting, jugglers and many fun games.

Come out for a fun day of play, entertainment and food while learning about the exciting opportunities provided by the tenants of Cubberley Community Center. For more information,

visit: www.cityofpaloalto.org/cubberleyday or contact Karen.Pauls@cityofpaloalto.org. Co-

sponsored by Canopy, Kiwanis Club of Palo Alto, CASP.

***新事件* 第三届Cubberly Community Day**

星期六，三月25号，早上九点至下午一点。

地址：Cubberley Community center

免活所有年段的人开放。早上九点就可以种来祝我的社区。从早上10点到下午1点你可以享受多多的有趣的表演。儿童活包括了床，上的油彩，耍，和多多其他有趣的游。到里来度愉快的一天，享受活和食物吧！更多信息参考

www.cityofpaloalto.org/cubberleyday或者系 Karen.Pauls@cityofpaloalto.org。个活的

商包括 Palo Alto的Canopy, Kiwanis俱部。（CASP）

****NEW** Spring Cupcakes & Movie**

Sun, Mar 26, 1-3 PM, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd

Decorate your own cupcake with as much icing as you want while we watch a new movie. Bring your friends! Grades 6-12 only. [Registration](#) required.

***新事件*春天的杯蛋糕&影**

星期六，3月26号，下午1-3点。

地址: Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd

来装你自己独有的杯蛋糕吧！你可以一在杯蛋糕上涂抹糖霜一看影！上你的朋友一起来吧！年限制6-12年的学生。[Registration](#)需要在里行名。

****NEW** Stanford's Pre-Vet Expo V**

Sun, Apr 9, 8:30 AM-5 PM, Li Ka Shing Center, Stanford University (Medical School Campus)

The day starts with talks by seven veterinarians in various fields, an informal lunch where one or two vets will join students at their tables, followed by afternoon with three stations: 1) attend Q & A panels of veterinarians in different fields, 2) attend a Q&A panel of current veterinary students from different veterinary schools, and 3) a chance to read posters on the Pre-Vet path to vet school, veterinary specialties, volunteers experiences, and participate in some hands-on activities. Online pre-registration is required. Information on who is eligible to attend and other information are available [here](#).

***新事件*斯坦福的医会**

星期日，4月9号，早上8:30-下午5点。

地址：Li Ka Shing Center, Stanford University (Medical School Campus)

会的一天由和在各个域里的医的交流开始，中午的候学生将会和医共午餐。

下午会有三个展台展出。第一个展台是用来各个域里的医提。第二个展用来医学

校的学生□提□。第三个展台用来来□□关于□入□医学院以及各种科目的信息。同□□能了解到一些□工活□的□□以及自己□手□行一些活□。需要提前在网上□名。所有的活□信息都□参考□里[here](#)

****NEW** Come walk and be a part of the May Fete Parade!**

Wed, Apr 19, Deadline for signups; Sat, May 6, 10 AM, parade
Calling all kids! It's time to sign up for the 95th Annual May Fête Children's Parade. Don't miss this time-honored Palo Alto tradition to showcase your school, neighborhood, team, youth group or extracurricular activity. All children are welcome to walk in the parade--so if you don't have a group, come join the open categories. Dress up like your favorite hero! Build a float, march with your school band, decorate your bike, walk with your pet or bring a flag from your favorite place. Let's enjoy the day and celebrate our heroes! For more information, please visit www.cityofpaloalto.org/mayfete

***新事件*来成□May Fete游行的一□吧！**

星期三，4月19号是□名截止日期。游行日期是星期六，5月6号，早上10点。
召集所有的儿童□！Palo Alto 第九十五届 May Fete 儿童游行的□名开始了！不要□□□个□史悠久的活□！□个活□将会帮忙展出你的学校，社区，□□或者是其他的□外活□的教学成果。我□□迎所有的儿童来参加！如果你没有□□的□也不用担心，来参加公共□体的游行就可以了！装扮成你最喜□的超人或者是英雄的□子吧！搭一个彩□，和你的学校一起游行，装□你自己的自行□，和你的□物一起来游行，或者□上你最喜□的地方的旗□吧！□我□一起度□愉快的一天并且□祝我□最喜□的英雄吧！更多信息□参考www.cityofpaloalto.org/mayfete。

Palo Alto Chamber Orchestra (PACO) Auditions

Apr 22 & 23, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto
Award-winning youth orchestra PACO's new member auditions will take place on April 22 & 23. Sign up at <http://pacomusic.org/auditions/>.

Palo Alto 室内□□ (PACO) □□

四月22和23号。
地址：Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto
有名的少儿合唱□PACO的新成□□□将会在四月22号和23号的之后□生。□在 <http://pacomusic.org/auditions/>。□里□名。

Stanford University Sleep Study for Youth 18-21

The Department of Psychiatry at Stanford University is again recruiting 18-21 year-old youth with bipolar disorder to participate in a paid research study on sleep and mood. For more information about this study, contact dailyrest@stanford.edu or (650) 736-2689 or go to <http://med.stanford.edu/psychiatry/research/dailyreststudy.html>.

斯坦福18-21□青年的睡眠研究

斯坦福的精神病学科又一次的在招收18-21□的青年。□些青年需要患有双相情感障碍，□□才有助于□□。□个付□研究将会□□双相情感障碍□人□来的睡眠和心情上的影响。更多关于□个研究的信息□□系 dailyrest@stanford.edu 或者是 (650) 736-2689。当然你也可以去□个网站看看 <http://med.stanford.edu/psychiatry/research/dailyreststudy.html>。